

## **Rolex Daytona - 6263, 18K GOLD WITH ORIGINAL GREEN CASEBACK STICKER**

### **Rolex Daytona - 6263, 18K GOLD WITH ORIGINAL GREEN CASEBACK STICKER**

6263, 18K GOLD WITH ORIGINAL GREEN CASEBACK STICKER

Monte Carlo, 19 July

Lot sold	<b>USD 141 850 - 198 590</b> EUR 125 000 - 175 000 (listed)	Location	
Movement	Automatic	Case material	Yellow Gold
Year of manufacture	1987		

### Description

Brand Rolex

Model Daytona

Reference N. 6263

Year 1987

Case number R328712

Caliber 727

Bracelet Leather and original Rolex buckel

Dimensions 37 mm

Accessories Box, papers, calendar, red seal and booklet

Very fine and rare 18k yellow gold manual winding chronograph wristwatch with champagne dial and 3 registers. Sold by Singapore distributor «WATCH PALACE» still in business today. As part of the latest Daytona with manual mechanical movement, the R series were produced for about 6 months.

\*The watch is presented in excellent condition with sharp and crisp edges and even retains it's original factory sticker on the case back. Further more accompanied by its punched guarantee that makes a unique opportunity that should not be missed. Signed Case, dial and movement.

Rare et superbe chronographe bracelet en or jaune 18k. Boîtier rond, stickers sur le fond de boîte. Couronne, poussoirs et fond vissés. Lunette époxy avec échelle tachymétrique. Cadran champagne avec 3 compteurs noir. Mouvement mécanique à roue à colonnes. Vendue par le distributeur de Singapour «WATCH PALACE» encore en activité à ce jour. Faisant parti des dernières Daytona avec mouvement mécanique manuel, les séries R furent produites pendant 6 mois environ.

\*La montre présentée est en excellent état de conservation avec les angles bien définis ainsi que son sticker Rolex d'origine toujours collé sur le fond de boîte. De plus elle est accompagnée de son certificat Rolex d'origine perforée ce qui en fait une rare opportunité à ne pas manquer.

## Monaco Legend Group - Auction House

**Title** Mr

**First name** Franco

**Last name** Lembo

13 Bd Princesse Charlotte

98000 Monaco-Ville

Monaco

**Phone** +33-611980980

<http://www.monacolegendauctions.com>

---

<https://www.classicdriver.com/en/watch/rolex/daytona/1987/541639>

© Classic Driver. All rights reserved.